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Protokół Nr BRM.0012.1.10.2021 

 posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu  

i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku odbytego  

w dniu 24 września 2021 roku  
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k) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu 

na zadanie pod nazwą „Przebudowa ulic powiatowych w Olecku etap II: ul. Łąkowej 

(4930N), ul. Wiśniowej (4972N), ul. Kolejowej (4926N)” ................................................ 11 
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m) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
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Do punktu 4 – Wnioski komisji. ............................................................................................ 15 

Na stan 7 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności w 

załączeniu. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada. 

Protokołowała starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w 

Olecku – Małgorzata Adameit. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

➢ Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

➢ Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

➢ Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

➢ Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

➢ Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Alicja Szałkowska, 

➢ Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin, 

➢ Dyrektor Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate" – Radosław 

Skrodzki, 

➢ Komendant Powiatowej Policji w Olecku – Jerzy Kuprewicz, 

➢ Zastępca Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Olecku – Sławomir 

Litwinko, 

➢ Specjalista ds. turystyki Centrum Informacji Turystycznej w Olecku – Maria 

Łangowska, 

➢ Wiceprezes Stowarzyszenia Oleckiego Wodnego Ochotniczego Pogotowia 

Ratunkowego – Maciej Kosiński, 



 3 

➢ Wnioskodawca odstąpienia od żądania zwrotu udzielonej bonifikaty – M. K., 

➢ Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski, 

➢ Przedstawiciel lokalnego portalu internetowego – Dariusz Josiewicz. 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia: 

1. Podsumowanie sezonu letniego. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

3. Sprawy wniesione. 

4. Wnioski komisji. 

Uwag do zaproponowanego porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

Do punktu 1 – Podsumowanie sezonu letniego. 

Pani M.K. 

odnośnie punktu 2 porządku obrad przedstawiła genezę zakupu nieruchomości, udzielenia 

bonifikaty i zwróciła się z prośbą o pozytywne rozpatrzenie jej wniosku.  

Specjalista ds. turystyki Centrum Informacji Turystycznej w Olecku – Maria Łangowska 

podsumowała sezon turystyczny 2021 r. – treść informacji w załączeniu.  

Dyrektor ROK w Olecku „Mazury Garbate” – Radosław Skrodzki 

przedstawił informację na temat podsumowania sezonu letniego – treść w załączeniu do 

protokołu. 

Członek komisji – Anna Kaczor 

podziękowała dyrektorowi za „mrówczą” i rzetelną pracę. 

Dyrektor ROK w Olecku „Mazury Garbate” – Radosław Skrodzki 

dodał, że to wspólny sukces ośrodka, urzędu oraz innych służb. 

Wiceprezes Stowarzyszenia Oleckie Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe – Maciej 

Kosiński 

omówił podsumowanie sezonu letniego – treść informacji w załączeniu. 

Członek komisji – Anna Kaczor 
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zapytała, czy w roku bieżącym też był duży problem z zapewnieniem ratowników, tak jak w 

roku ubiegłym. 

Wiceprezes Stowarzyszenia Oleckie Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe – Maciej 

Kosiński 

odpowiedział, że zabrakło pół etatu do pełnej obsady ratowników. Problem może być za rok, 

gdyż młodzież wyjeżdża na studia. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy w tym roku środki finansowe były wystarczające na zapewnienie działań 

ratowników. 

Wiceprezes Stowarzyszenia Oleckie Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe – Maciej 

Kosiński 

odpowiedział, że w tym roku ratownicy otrzymali duży „zastrzyk gotówki” na zakup sprzętu. 

Nadal jest problem z obsadą i będzie, jeśli nie zostaną zwiększone zarobki ratowników. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

podziękował burmistrzowi za środki finansowe na zakup sprzętu i wskazał, że praca 

ratowników wodnych jest bardzo ważna i odpowiedzialna, stąd powinna być odpowiednio 

wynagradzana, a wydatki na ten cel sukcesywnie zwiększane. 

Zastępca Komendanta PPSP w Olecku – Sławomir Litwinko 

przedstawił analizę działań ratowniczych w sezonie letnim – treść w załączeniu do protokołu. 

odnosząc się do zdarzeń na obwodnicy Olecka oznajmił, iż w tym momencie nie  posiada 

dokładnej statystyki, jednak zdarzenia na obwodnicy są tragiczniejsze w skutkach, a 

statystyki są złe.  

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy pandemia wpłynęła na specyfikę pracę straży pożarnej. 

Zastępca Komendanta PPSP w Olecku – Sławomir Litwinko 

wyjaśnił, że praca operacyjna niczym się nie różni niż w czasie przed pandemią. 

Wprowadzono procedury zabezpieczające strażaka przed potencjalnym zarażeniem, ale nie 

utrudnia to pracy w znaczący sposób. Pandemia ograniczyła ćwiczenia w terenie na różnych 

obiektach. 

Komendant Powiatowy Policji w Olecku – Jerzy Kuprewicz 



 5 

przedstawił sprawozdanie z czynności służbowych funkcjonariuszy policji w sezonie letnim – 

treść w załączeniu do protokołu. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy zauważalne jest w okresie wakacji, że  wykroczenia i przestępstwa popełniają 

osoby przyjezdne. 

Komendant Powiatowy Policji w Olecku – Jerzy Kuprewicz 

odpowiedział, że nie zauważono takiej zależności. Sprawcami były osoby tutejsze. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, jaka jest wykrywalność przestępstw w komendzie. 

Komendant Powiatowy Policji w Olecku – Jerzy Kuprewicz 

oznajmił, iż z danych za osiem miesięcy tego roku wynika, że komenda jest najlepsza w 

województwie.  

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy jest szansa na przekazanie gminie nieruchomości z budynkiem komendy. 

Komendant Powiatowy Policji w Olecku – Jerzy Kuprewicz 

odpowiedział, że ta sprawa nie jest zależna od komendanta powiatowego, jednak popiera 

apel o przekazanie nieruchomości. 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, czy obwodnica Olecka jest wadliwie zbudowana, czy powodem wypadków jest nie 

przestrzeganie zasad ruchu drogowego przez kierowców.  

Komendant Powiatowy Policji w Olecku – Jerzy Kuprewicz 

oznajmił, iż w większości przypadków zdarzenia są z winy kierowców i przekraczania 

dozwolonej prędkości na obwodnicy. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

przypomniał, że jakiś czas temu wnioskował o postawienie fotoradarów przy obwodnicy. W 

odpowiedzi otrzymał informację, iż nie ma możliwości ustawienia fotoradarów przy 

skrzyżowaniu. Chciał znać opinię policji i straży na ten temat.  

Zastępca Komendanta PPSP w Olecku – Sławomir Litwinko 

stwierdził, że prywatnie i służbowo jest za postawieniem fotoradaru, który rozwiązałby 

problem. 

Komendant Powiatowy Policji w Olecku – Jerzy Kuprewicz 
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w jego ocenie każde rozwiązanie, które wpłynie na poprawę bezpieczeństwa na obwodnicy 

Olecka i ograniczy prędkość będzie dobre. Patrole w tym miejscu są kilka razy w tygodniu, 

jest też często obecny nieoznakowany radiowóz.  

Członek Komisji – Józef Krajewski 

zaznaczył, iż mija rok od tragicznego wypadku na obwodnicy, wówczas władze samorządowe 

biły na alarm. W jego ocenie obwodnica pozbawiła Olecko bezpiecznej komunikacji  z 

ościennymi miastami. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad powinna złożyć 

wyjaśnienia dlaczego zaprojektowano 3 wiadukty „w szczerym polu”, a na głównej drodze 

giną ludzie. Straż pożarna i policja powinna wesprzeć burmistrza w staraniach o 

bezpieczeństwo na obwodnicy statystyką zdarzeń.  

Członek komisji – Ferdynand Grodzicki 

zgodził się z przedmówcami i dodał, że w jego opinii, zanim nie zostanie przebudowane 

skrzyżowanie dobrym rozwiązaniem byłyby światła.  

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

poinformowała, że w okresie wakacji trwają przygotowania do nowego roku szkolnego i są 

remontowane obiekty. Jeśli chodzi o wydarzenia, w Szkole Podstawowej im. Marszałka 

Józefa Piłsudskiego w Gąskach stacjonował w lipcu obóz harcerski.  

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy zostały zabezpieczone środki na wyjazdy szkół na zwody w dalszych etapach.  

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

potwierdziła, że środki finansowe zostały zabezpieczone. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

a) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Olecku 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku. 

b) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku. 

c) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2021 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2021. 

d) projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadania publicznego dotyczącego 

organizowania nauki religii Kościoła Bożego w Chrystusie dla uczniów 

uczęszczających do szkół prowadzonych przez Gminę Gołdap 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

upewnił się, że prawo obliguje do podjęcia tego typu uchwały.  

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

potwierdziła, że uchwała jest konieczna. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia do 

realizacji zadania publicznego dotyczącego organizowania nauki religii Kościoła Bożego w 

Chrystusie dla uczniów uczęszczających do szkół prowadzonych przez Gminę Gołdap. 

e) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania 

projektu Strategii Rozwoju Gminy Olecko do 2030 roku oraz określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zaprosił na dyskusję publiczną nad ponownie wyłożonym mpzp śródmieście, która odbędzie 

się 5 października br. o godz. 14:00. Podkreślił, iż w nowym okresie budżetowania duża pula 

środków unijnych będzie przeznaczona na budowę ścieżek rowerowych.  

Członek komisji – Józef Krajewski 

przypomniał, że pierwszy Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku – Janusz Pawłowski 

sugerował wykonanie podziemnych garaży na terenie przy ul. Zielonej, gdzie obecnie 

znajdują się garaże. Zapytał, czy są takie plany.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że podziemny parking był jednym z wielu pomysłów, ale pod Placem 

Wolności.  

Członek komisji – Anna Kaczor 

zwróciła uwagę, że dyskusja publiczna winna odbywać się później, nie o godzinie 14:00, bo 

większość mieszkańców o tej porze pracuje. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

wskazał, że obecność na dyskusji publicznej nie jest obowiązkowa, a wniosek do planu 

można złożyć pisemnie. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania projektu Strategii 
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Rozwoju Gminy Olecko do 2030 roku oraz określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu strategii. 

f) projekt uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Zmiana studium dotyczy: 

− terenów prywatnych położonych w Białej Oleckiej i przeznaczonych na budowę farmy 

fotowoltaicznej,  

− terenów położonych w obrębie Lesk przeznaczone pod zabudowę mieszkaniową 

wielorodzinną w celu dalszego rozwoju osiedla, 

− terenów gminnych położonych przy drodze na Giżycko z przeznaczeniem pod 

zabudowę mieszkaniowo-usługową, 

− działki gminnej na rogu Szosy do Świętajna i ul. Produkcyjnej przeznaczona pod 

zabudowę mieszkaniowo-usługową, 

− dwóch działek stanowiących własność osób prywatnych przy tzw. „Szyjce” z 

przeznaczeniem pod zabudowę mieszkaniowo-usługową, 

− dodatkowo wprowadzono zmianę dotyczącą złoża w Łęgowie; chodzi o działkę osoby 

fizycznej o powierzchni ponad 4 ha, która chce wykonać tam inwestycję. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 4 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

g) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Możne oraz terenu Dworku 

Mazurskiego 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Możne oraz terenu Dworku Mazurskiego. 

h) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu   

udzielonej bonifikaty  

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu udzielonej 

bonifikaty. 

i) projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg publicznych na terenie Gminy Olecko 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy uchwała obejmuje także zajęcie pasa drogowego na postawienie reklamy. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że opłaty za reklamy reguluje odrębna uchwała.  

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ustalenia wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych na terenie Gminy Olecko. 

j) projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do spółki Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
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omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy lokatorzy będą mogli wykupić mieszkania wybudowane przez spółkę TBS. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

wyjaśnił, że jeśli będzie taka możliwość prawna, to spółka będzie prowadzić sprzedaż 

mieszkań. Na dzisiaj przepisy prawne stale zmieniają się w tym zakresie. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dodał, że obecnie mieszkańcy mogą wnieść większy wkład własny i po spłacie zadłużenia 

szybciej nabyć mieszkanie w przypadku nowobudowanego budynku. Wskazał lokalizację 

planowanej budowy.  

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał o wywiązywanie się TBS z ustawienia wiat na kontenery na odpady na terenie miasta.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

wskazał, że często sami mieszkańcy blokują proces montażu wiat ze względu na brak 

porozumienia.  

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

zabrała głos odnośnie kosztów montażu wiat.  

Członek komisji – Anna Kaczor 

zwróciła uwagę na problem odbioru śmieci przy ul. Batorego. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do zgłoszenia radnej. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do spółki Towarzystwo Budownictwa Społecznego 

Sp. z o.o. w Olecku. 

k) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na 

zadanie pod nazwą „Przebudowa ulic powiatowych w Olecku etap II: ul. Łąkowej 

(4930N), ul. Wiśniowej (4972N), ul. Kolejowej (4926N)” 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
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omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pod nazwą 

„Przebudowa ulic powiatowych w Olecku etap II: ul. Łąkowej (4930N), ul. Wiśniowej 

(4972N), ul. Kolejowej (4926N)”. 

l) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 

m) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2021-2032 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2021-2032. 

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 
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poinformował, że do komisji wpłynął wniosek Komendy Powiatowej Policji w Olecku o 

wsparcie jednostki z budżetu gminy na 2022 r. w kwocie 25.000,00 zł. 

Komisja podjęła dyskusję na temat wniosku do budżetu gminy na 2022 r. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

poddał pod głosowanie wniosek w sprawie ujęcia w budżecie gminy na 2022 rok wniosku 

Komendy Powiatowej Policji w Olecku o wsparcie jednostki w kwocie 25.000,00 zł. 

Opinia komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie przyjęła wniosek o ujęcie w budżecie gminy 

na 2022 rok wniosku Komendy Powiatowej Policji w Olecku o wsparcie jednostki w kwocie 

25.000,00 zł. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, że do Rady Miejskiej w Olecku wpłynął wniosek mieszkanek Olecka z prośbą o 

rozpatrzenie przez Komisję Rewizyjną sprawy zagospodarowania terenu wokół stawu na 

Osiedlu Siejnik. Przypomniał, iż inwestycja jeszcze trwa. 

Komisja podjęła dyskusję na temat zlecenia zadania Komisji Rewizyjnej i ustaliła, że powinno 

to mieć miejsce po zakończeniu inwestycji. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

poddał pod głosowanie wniosek o zajęcie się przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w 

Olecku tematem realizacji inwestycji „Zwiększenie i ochrona bioróżnorodności na obszarze 

miasta Olecko” w części dotyczącej zagospodarowania terenu wokół stawu na Osiedlu Siejnik 

po zakończeniu inwestycji. 

Opinia komisji: 

Komisja przy 4 głosach za i 1 głosie nie mam zdania przyjęła wniosek o zajęcie się przez 

Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Olecku tematem realizacji inwestycji „Zwiększenie i 

ochrona bioróżnorodności na obszarze miasta Olecko” w części dotyczącej 

zagospodarowania terenu wokół stawu na Osiedlu Siejnik po zakończeniu inwestycji. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, iż chciałby, aby radni zajęli stanowisko w sprawie przesyłania wszystkich 

spraw wniesionych wyłącznie przez system eSesja. 
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Komisja podjęła dyskusję na temat przesyłania spraw wniesionych radnym i ustaliła, by 

wniosek rozszerzyć o wyrażenie „jako podstawowe narzędzie”. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

poddał pod głosowanie wniosek o przesyłanie wszystkich spraw wniesionych przez system 

eSesja jako podstawowe narzędzie do kontaktu. 

Opinia komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie przyjęła wniosek o przesyłanie wszystkich 

spraw wniesionych przez system eSesja jako podstawowe narzędzie do kontaktu. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

oznajmił, że ostatnią sprawą, w której chce znać zdanie komisji, jest zakup nowych tabletów 

radnym zgodnie z zadaniem zaplanowanym w budżecie gminy na ten rok. Omówił dane 

techniczne, które powinny spełniać tablety do obsługi systemu eSesja. 

Komisja podjęła dyskusję na temat zakupu nowych tabletów radnym i ustaliła, by w 

zapytaniu ofertowym ująć tańszą wersję tabletów oraz zasięgnąć opinii radnego Pawła 

Gielazisa, który zajmuje się sprzętem komputerowym. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

poddał pod głosowanie wniosek o realizację ujętego w budżecie gminy zadania zakupu 

tabletów do obsługi systemu eSesja biorąc pod uwagę tańszą wersję. 

Opinia komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków) przy 3 głosach za i 1 głosie nie mam zdania przyjęła 

wniosek o realizację ujętego w budżecie gminy zadania zakupu tabletów do obsługi 

systemu eSesja biorąc pod uwagę tańszą wersję. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

poinformował, że burmistrz zwrócił się z prośbą do komisji o wytypowanie z jej składu dwóch 

przedstawicieli do prac w Komisji stypendialnej rozpatrującej wnioski o przyznanie 

stypendium za osiągniecia uzyskane przez uczniów w roku szkolnym 2020/2021.  

Komisja jednogłośnie wytypowała do prac w komisji stypendialnej radną Renatę 

Małgorzatę Maciąg oraz Jarosława Bagieńskiego. 
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Innych spraw wniesionych nie było. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 4 – Wnioski komisji. 

Wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Wojciech Rejterada 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 
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